
Cover design: A detail of a hand printed fabric design from Sichuan 
province. One of a series of traditional Chinese fabric patterns used 
on our Reports since 1995.

� 圖案取材自四川傳統印染。這是本公司自一九九五年以來

所採用的中國民族印染圖案主題另一演繹。
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Shareholders may at any time choose to receive Summary Financial 
Report or Annual Report in printed form or to rely on their versions 
posted on the Company’s website.  They may also at any time choose 
to receive Summary Financial Report or Annual Report in place of the 
other.  Shareholders may change their choice on these matters by 
writing to the Company’s Share Registrars, Tengis Limited at G/F., 
Bank of East Asia Harbour View Centre, 56 Gloucester Road, 
Wanchai, Hong Kong.
     If Shareholders have already chosen to rely on the versions of the 
Summary Financial Report or Annual Report posted on the 
Company’s website and have difficulty in having access to those 
documents, they will, promptly upon request, be sent those documents 
in printed form free of charge.  Please send the request to the 
Company’s Share Registrars.

股東可隨時選擇收取財務摘要報告或年報

的印刷本，或依賴在本公司網站上登載的

該等文件。彼等亦可隨時選擇收取財務摘

要報告以代替年報或收取年報以代替財務

摘要報告。股東可致函本公司的股份過戶

登記處登捷時有限公司（地址為香港灣仔

告士打道56號東亞銀行港灣中心地下）更

改就上述事項而作出的選擇。

   倘股東已選擇依賴在本公司網站上登載

的財務摘要報告或年報，但難以登入瀏覽

該等文件，則彼等可即時要求本公司免費

寄發該等文件的印刷本。請將有關要求逕

寄本公司的股份過戶登記處。


